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Miliony lidí byly zabity pomocí Covid-19 kvůli zisku.

 
USA: Dr. Pierre Kory, specialista na plicní a krizovou medicínu,
svaluje vinu na spojitost mezi farmaceutickým průmyslem a
vládou spolu se zkorumpovanými lékařskými časopisy z
klamání veřejnosti ohledně COVIDU-19 a vakcín, což mělo za
následek „miliony ztracených životů“.

„Vždy jsem věděl, že farmacie je špatná. Nechápal jsem, že jde
doslova o zločinecký syndikát, který páchal zločiny už desítky let.
Zaplatí pokuty, pak pokračují a pokračují ve svém standardním
provozním podnikání,“ řekl Kory v rozhovoru z 28. dubna pro
EpochTV v pořadu „American Thought Leaders“. „Když došlo na
vládu, nevěděl jsem, jak korporace doslova převzaly téměř všechny
vládní agentury. Reakce na COVID byla kontrolována a řízena
farmaceutickým průmyslem, s pravděpodobně ještě větší mocí.“

Aby pochopil, jak funguje propaganda farmaceutického průmyslu,
Kory tvrdí, že se podíval na tři roky každé politiky vydané vládními
agenturami.

„Jediná otázka, kterou jste si museli položit, byla: ‚Co by
farmaceutická společnost chtěla?‘ Voalá, taková byla vaše politika.
Každá jednotlivá politika byla v souladu se zájmy farmaceutické
společnosti,“ řekl.

„Hádej, co nám to přineslo? Přineslo nám to četné humanitární
katastrofy, miliony ztracených životů v důsledku potlačení včasné
léčby, miliony lidí mrtvých po celém světě kvůli vakcínám a nyní
epidemie poškození vakcínami a dlouhotrvající COVID s velmi
malým vyléčením.
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„Nakonec to byla válka informací. Všechno ničení bylo o informacích
a o tom, jak byly řízeny. Seznámil jsem se s Twitter Files. Twitter
Files jsou naprosto úžasné. Vládní zpravodajské agentury a
zdravotnické agentury doslova kontrolovaly Twitter a to, co se na
Twitteru objevovalo,“ řekl.

Na výstavě ze 17. března investigativní novinář Matt Taibbi odhalil
údajnou tajnou dohodu mezi  Virality Project (VP) ze Stanford
University a Twitterem s cílem cenzurovat to, co považují za
dezinformace o vakcínách COVIDU-19. VP prý také spolupracoval s
americkou vládou.

„Přestože Virality Project prověřoval obsah v masovém měřítku pro
Twitter, Google/YouTube, Facebook/Instagram, Medium, TikTok a
Pinterest, vědomě se zaměřoval na pravdivý materiál a legitimní
politický názor, přičemž sám se často fakticky mýlil,“ řekl Taibbi na
Twitteru.

Iniciativa „urychlila vývoj digitální cenzury a posunula ji od
posuzování pravdy/nepravdy k novému, děsivějšímu modelu, který
se otevřeně soustředil na politické vyprávění na úkor faktů“.

Dr. Michael Yeadon, bývalý šéf výzkumného oddělení Pfizeru, říká,
že nám lhali (dabing)

 
Kompromitovaná média a lékařské časopisy

Podle Koryho korporace financují mediální agentury, aby
propagovaly očkovací kampaně a cenzurovaly jakékoli informace,
které by zvýšily míru váhání mezi lidmi ohledně očkování. „Je to
skoro, jako byste sledovali vojenskou operaci a oni používali
všechny instituce společnosti.

https://www.theepochtimes.com/twitter-files-alleges-collusion-between-government-stanford-project-to-censor-covid-vaccine-misinformation_5130844.html
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„Viděl jsem globální propagandistickou a cenzurní kampaň, která
přivedla svět k šílenství,“ řekl. „Viděl jsem je dělat věci s touto
jednotnou propagandou a cenzurou, jako například nařizovat tyto
vakcíny malým dětem, které měly v podstatě nulové riziko, kdy jim
tvrdili, že se jim kvůli COVIDU stane něco vážného.

„Nařídili tyto vakcíny a lidé přišli o práci. Byli pronásledováni a
hanobeni za to, že byli neočkovaní, spolu s těmi, kteří s nimi přišli do
kontaktu. Pokud jste byli někde poblíž neočkované osoby, pořád na
vás bylo útočeno. Nejabsurdněji na tom byli lidé, kteří se nechali
očkovat a pak měli vedlejší účinky.“

Další taktikou, kterou média použila, bylo šíření strachu. „Strach a
nebezpečí z COVIDU se neustále šířily,“ řekl Kory.

„Byla to válka, kde byly hlasy pravdy a zdravého rozumu přehlušeny
lžemi, které byly vyřčeny pro různé cíle. Generální ředitel společnosti
Moderna má majetek ve výši 4 miliard dolarů. Farmaceutické
společnosti tímto masivním přesunem bohatství vydělaly desítky až
stovky miliard. Byly to opravdu těžké tři roky.“

Kory také zdůraznil roli, kterou během pandemie sehrály lékařské
časopisy. „Lékařské časopisy s vysokým dopadem sehrály
obrovskou roli v lidském mýtu jménem COVID tím, že cenzurovaly
pozitivní studie nově použitých léků, jako je hydroxychlorochin a
ivermektin,“ poznamenal.

„Zveřejnili výsledky jasně podvodných testů, které byly navrženy tak,
aby ukázali selhání: ´ivermektin nefungoval´, a ukázat, že
´hydroxychlorochin nefungoval´.“
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„Zmanipulovali také studie ukazující bezpečnost a účinnost vakcín.
Pamatujete na 95 procentní účinnost, pak na 70, 50 a 30 procent?
Potom řekli: ‚Dobře. Nefunguje to pro přenos, ale stále to chrání před
hospitalizací a smrtí.‘ Realita je taková, že nikdy nic z toho nebyla
pravda a oni jen posouvali své příběhy.“

Podle Koryho byla propaganda a cenzura prováděná vysoce
vlivnými lékařskými časopisy tak masivně, že už jim není schopen
věřit.

„Když čtu studii, první věc, kterou teď čtu, je o střetu zájmů. To je
vše, co si musíte přečíst. Jakmile si přečtete studii a uvidíte, že mají
četné střety zájmů se současnou molekulou nebo sloučeninou nebo
lékem, který byl studován, nemůžete tomu článku věřit,“ řekl Kory.

„Může to být pravda. Nemusí to být pravda. Ale odmítám jednat na
základě papíru, k jehož závěrům došli vyšetřovatelé, kteří jsou s
jejich zjištěními v přímém střetu zájmů. Už není žádná objektivita.“

Válka proti přeměněným lékům

Kory také trvá na tom, že existuje „válka“ proti přeměněným lékům.
Poukázal na to, že když se National Institutes of Health (NIG)
nakonec rozhodl provést velkou randomizovanou kontrolovanou
studii s ivermektinem, jedinec, kterého si vybrali jako hlavního
výzkumníka, byla „žena z Duke, které poskytli grant ve výši 140
milionů dolarů a která vlastnila zásoby u konkurenta ivermektinu.“

„Má střet zájmů s Gilead Sciences, která vyrábí remdesivir. Má
dlouhý trestný rejstřík kvůli vlivu na farmaceutický průmysl, stejně
jako téměř každý jiný vyšetřovatel v tomto procesu.

„Co studují? Studují lék, který by decimoval COVIDOVÝ trh pro
každou z těchto farmaceutických společností. Může někdo skutečně
věřit tomu, že dojdou k něčemu jinému, než k předem určenému
výsledku?“
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Kory tvrdí, že má sbírku velkého počtu zamítacích dopisů z
lékařských časopisů, které byly zaslány vyšetřovatelům, kteří
provedli „dobré randomizované kontrolované studie ukazující
fenomenální výhody ivermektinu.“

„Odmítací dopisy byly všechny stejné: ‚Je mi líto, toto téma v tuto
chvíli naše čtenáře dostatečně nezajímá‘,“ řekl Kory. „Buď se tomu
chcete smát, nebo brečet, protože uprostřed globální pandemie, kdy
lidé umírají po celém světě, tak řekli, že pozitivní hodnocení
ivermektinu nebylo pro jejich čtenáře dostatečně zajímavé. Takhle se
to dělá.“

Kory mluvil o přečtení článku zaslaného jedním z jeho kolegů, díky
kterému konečně pochopil, jak farmaceutický průmysl a propaganda
pracovaly na manipulaci se světem.

„Je to krátký a velmi silný článek a nastínili každou taktiku. Řekl
jsem: ‚Počkej. Tohle jsem viděl. To jsem viděl. Udělali to včera. To mi
udělali před dvěma dny. To je to, co dělají na FLCCC [Front Line
COVID-19 Critical Care Alliance].´“

„Bylo to skoro jako dostat učitelovou moudrost o světě. Najednou
jako se mi rozsvítilo. Řekl jsem: ‚Tohle se děje. FLCCC a já jsme se
vrhli doprostřed desetiletí trvající války proti přeměněným lékům.
Nejde o ivermektin a nejde o hydroxychlorochin,“ řekl.
„Dezinformace probíhají již dlouhou dobu.“

Bylo provedeno několik studií o vlivu ivermektinu na COVID-19.
Studie z roku 2020 vedená Monash Biomedicine Discovery Institute
ukázala, že jediná dávka ivermektinu by mohla zastavit růst viru
COVID-19 v buněčné kultuře.

„Dokonce i jediná dávka mohla v podstatě odstranit veškerou virovou
RNA (účinně odstranit veškerý genetický materiál viru) do 48 hodin a
že i po 24 hodinách došlo k jejímu skutečně významnému snížení,“
řekla v tom čase Dr. Kylie Wagstaffová z Monash Biomedicine
Discovery Institute.
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V roce 2021 vláda indického státu Uttar Pradesh tvrdila, že použití
ivermektinu jim umožnilo udržet nižší úmrtnost i míru pozitivity
během pandemie COVIDU-19.

Globální cenzura odhalena, Farmaceuticko-vojenské vazby

„Rozsah to pomohl odhalit,“ řekl Kory, když mluvil o celosvětové
propagandě COVIDU-19 „ale také o skutečnosti, že selhala.

„Bylo vidět, že to selhalo hned na začátku, a kolik toho museli udělat,
aby to skryli. Kdyby to mělo úspěch, nic z toho by nebylo odhaleno.
Ve skutečnosti by to bylo ještě více zakořeněné.“

„Viděli jste, že neúspěšný lékařský experiment je utajován v
celosvětovém měřítku.“ Bylo to utajené. Existuje staré přísloví: ‚Do
potíží vás nepřivede zločin, ale zatloukání‘. Byla to nutnost, že
museli zakrýt globální katastrofu a nebylo možné to udělat.“

„Pravda teď začíná vycházet na povrch.“ Začínáte vidět více a více
vyšetřování. Neříkal bych jim tribunály, ale někteří státní zákonodárci
chtějí přitvrdit.“

Kory také zdůraznil vazby mezi americkou armádou a vakcínami
proti COVIDU-19. „Farmacie pracovala pro armádu na výrobě těchto
vakcín,“ řekl.

„Všechny smlouvy byly od ministerstva obrany. Byla to zakázka
ministerstva obrany. Ministerstvo obrany neprovedlo náležitá
opatření při zajištění bezpečnosti. Výroba těchto produktů
porušovala všechny standardy CGMP [Current Good Manufacturing
Practice], což je nařízení FDA.“

„Nikdy neexistoval žádný produkt, dokonce ani dětská sedačka,
autosedačka, auto, plechovka broskví, nic nemělo hlášeny takové
úrovně nežádoucích účinků, včetně úmrtí a rozdílů mezi šaržemi.
Byla to výrobní katastrofa.“

https://indianexpress.com/article/cities/lucknow/uttar-pradesh-government-says-ivermectin-helped-to-keep-deaths-low-7311786/


8/10

„Pokud by farmaceutický průmysl fungoval správně, byly by tyto věci
okamžitě zastaveny a staženy z trhu,“ uvedl Kory. „Bylo to ale jen
neúnavné prosazování médií, dokonce i vládou a ministerstvem
obrany.“

Kory přirovnal politiku COVIDU-19 zavedenou v zemi k nějakému
vojenskému cvičení. „Řekněme, že to (COVID-19) byla náhoda, když
se naše vláda připravovala na toto masivní protiopatření a ve
skutečnosti to byla armáda, kdo použil vojenská protiopatření.“

„To skutečně dává smysl, protože když vidíte veškerou lékařskou
etiku, která byla porušena, říká vám to, že nejde o zdravotní péči.
Pořád máme smysl pro etiku a oni na to přes noc zapomněli. Znělo
to jako vojenské cvičení, kde musíte obětovat 100 lidí, abyste ten
kopec zvládli.

„VAERS [Vaccine Adverse Event Reporting System] explodoval nad
množstvím úmrtí, které bylo hlášeno během prvních týdnů, a přitom
nikdo se na to nepodíval. Nebylo to nic jiného, než útočit zdroji dat
na VAERS, ‚Tady není nic k vidění.‘ Bylo to, jako když armáda vidí
bojiště poseté mrtvolami vojáků a jde vpřed: ‚Musíte dosáhnout
svého cíle.‘“

„Společnosti z toho měly velký prospěch a zisk, ale chování se
nepodobalo ničemu, co jsme kdy viděli.“

VAERS úmrtí a nežádoucí příhody

Podle analýzy z 22. prosince zveřejněné The Epoch Times bylo k 9.
prosinci v systému VAERS hlášeno celkem 909 868 nežádoucích
příhod souvisejících se všemi šesti vakcínami COVIDu-19 ve
Spojených státech. To zahrnovalo 96 140 závažných nežádoucích
příhod a 15 733 mrtvých.

Naproti tomu celkový počet nežádoucích účinků u hlavních vakcín
souvisejících s jinými nemocemi, jako je sezónní chřipka, hepatitida
B, HPV, spalničky a obrna, dosáhl pouze 380 490. Bylo hlášeno 28
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058 závažných nežádoucích příhod a 3 185 hlášených úmrtí.

Dokumenty zveřejněné v březnu ukázaly, že počet zpráv o
poškození vakcínami, které se objevily po očkování proti COVIDU-
19, začaly překračovat očekávání úředníků.

Dodavatel najatý ke zpracování zpráv do systému VAERS pouze
odhadoval maximálně 1 000 zpráv denně jako „nejhorší scénář“.

Tato hranice však byla prolomena v prosinci 2020, necelé tři týdny
poté, co regulační orgány rozsvítily zelenou vakcínám COVIDU-19
od společností Pfizer a Moderna. Do 10. ledna 2021 přesáhl počet
denních hlášení 4 500.

V únoru letošního roku floridský generál Joseph Ladapo tvrdil, že od
zavedení vakcíny proti COVIDU-19 došlo ve státě k
4400procentnímu nárůstu v život ohrožujících stavech hlášených
organizací VAERS.

AUTOR: Dr. Pierre Kory

Dezionformace o Ivermektinu, zločin proti lidstvu. Lubomír Volný – Volný
blog

COVID-19 kompilace poškození způsobených očkováním (dabing)

zdroj:https://cz24.news/dr-pierre-kory-the-epoch-times-miliony-
ztracenych-zivotu-pri-pandemii-globalni-cenzura-odhalena-
farmaceuticko-vojenske-vazby/
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